
Styrelsemöte 19 augusti ‐14 

 

Närvarande: Ann‐Margreth Karlsson, Roger Abrahamsson, Birgitta Gustafsson, Sandra Bengtsson, Bengt Josefsson, 

Daniel Claesson. 

1. Sekreterare: Birgitta  Justerare: Roger   

2. Föregående protokoll: Ställer in Kick offen då vi inte har fått något gensvar på den. Sigge arbete på att vi ska få 

en Multiarena fortsätter. 

3. Anslagstavlan: Arbetet fortgår med anslagstavlan. Sigge har pratat med Terho Niskanen om att göra en målning 

på baksidan av tavlan. Vi fortsätter att leta efter lådor att ha tidningarna och broschyrer i ihop med anslagstavlan. 

4. Sofforna vid korset: Sofforna håller på att gå sönder. Pratade om campingbord men vi vill behålla 

stenbordet.Bengt ordnar nya soffor. 

5. Bertas camping: Ann‐Margret ska försöka få folk att, vid en eventuell upphandling, hjälpa till att städa 

Rastplatsen igen. 

6. Det är dags att lämna in förslag till nomineringen av Årets företagssattsning i trivselbygden. Diskuterade olika 

förslag. 

7. Skolgruppen har möte hos Inger Lindberg i morgon onsdag kl 18.30, Birgitta försöker gå på det. Är möte med 

politikerna i hallen i Holsljunga den 3 september kl 19.00. Gäller i första hand skolorna i Högvad med även hur/vad 

dom tänker om södra delen i kommunen. 

8. Daniel Alling kommer den 15 november. Hyra hallen, hyra Tobias Hedins ljudanläggning, Daniel pratar med 

Tobias. 50:‐ inträde med fika, Birgitta pratar med Hembygdsföreningen om att hjälpas åt med fikat. Bengt kollar 

upp "mjölkpapp" och tejp till golvet. Sandra bokar hallen. 

9. Nästa möte onsdag 24 september kl 18.00 hos Oveda. Roger tar med fika 

 

Sekreterare        Justerare 

 

.......................................    ........................................ 

Birgitta Gustafsson      Roger Abrahamsson 


